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3. forduló feladatai 

 

Két kötelező előadást kellett élőben szerveznünk a tanárainknak és a tanulók szüleinek. 

Az előadás keretén belül feladatunk volt eddigi munkánk megismertetése, a Facebokk oldal, 

Instagramm oldalunk népszerűsítése. 

 

A forduló feladatainak a végrehajtására elég kevés idő állt rendelkezésünkre, mert a téli szünet 

után január 16 -án jöttünk először iskolába. A téli szünetről visszatérve az első dolgunk 

tanárainknak és a szülőknek tartandó prezentáció idejének a megszervezése volt. 

Tanáraink személyes felkeresése alkalmával felmértük, hogy a félévzárás előtti időben mekkora 

esélyünk lenne egy aránylag nagyobb nézőszám melletti előadás megtartására és rájöttünk, 

hogy elég kicsi eséllyel tudtuk volna az előadás minél szélesebb körben megtartani, ha mi 

keresünk/adunk meg egy időpontot. Ezért úgy gondoltam, hogy a félévzáró értekezlet időpontja 

lenne erre a legalkalmasabb, hiszen akkor a teljes tanári kar jelen van. Tanáraink támogatását 

élvezve 4 tanulóval a csapatból felkerestük az igazgató urat, hogy támogasson minket a 

munkánk bemutatásában, és adjon lehetőséget a január 20-án tartandó félévzáró értekezlet 

elején az előadásunk megtartására. Az igazgató úr támogatásával így bekerültünk a napirendek 

közé, és tulajdonképpen a teljes tanári karnak sikerült az eddigi munkánkról tájékoztatást adni.   

Az előadás dokumentálásához szükséges fotók készítésére pedig az iskolánk weblapját 

üzemeltető kollégát kértem fel. A tanároknak 3 tanuló (Burián Luca, Szlanyinka Levente és 

Fodor Zoltán) tartotta a prezentációt, őket az önként jelentkező tanulók közül választottuk ki az 

osztállyal.  

Az előadást 2023. január 20-án tartottuk meg az iskolánk könyvtárában 41 tanár jelenlétében. 

Érintett témakörök: 

1. pályázatban való részvétel,  

- immár második alkalommal csatlakozott iskolánk a Balatoni fejlesztési Tanács 

Balaton térség középiskolái számára kiírt pályázathoz. A tavalyi tanévben a Balaton 

Parti fűzfák projektbemutatója révén már tanárainknak nem volt ismeretlen a 

pályázat 

2. verseny honlapjának bemutatása 

3. névválasztásunk indoklása, miért lettünk Üveges csapat? 

4. témaválasztásunk indoklása 

5. az első forduló feladatainak ismertetése 

6. Facebook oldalunk és Instagramm oldalunk bemutatása, népszerűsítése 
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7. tanáraink felkérése az oldalakhoz való csatlakozáshoz  

- miben segíthetik munkánkat, hogy minél eredményesebben tudjuk működtetni az 

oldalakat a klímavédelemmel, a szélsőséges időjárással kapcsolatban, 

megosztásaikkal miért tudják támogatni a munkánkat, hogy eredményesebbek 

lehessünk? 

8. miért fontos ez számunkra?  

9. tanulmányi kirándulás élményeinek felelevenítése, fotókkal való dokumentálása 

10. a második forduló feladatainak ismertetése, az elvégzett munkánk bemutatása (PPT, 

infografikák) 

11. az előadás zárásaként a tanárok által feltett kérdésekre válaszoltunk pl.:   

- miért jelentkeztünk? 

- a négy témakör közül miért a szélsőséges időjárást választottuk? 

- a pályázat előtt mennyire tartottuk fontosnak a klímaváltozást? 

- történt-e bármi szemléletváltozás a projektben való részvételünk kapcsán? 

- bővült-e az ismeretanyagunk, tudásunk? 

- személyesen mit teszünk a hétköznapi életben a fenntarthatóság jegyében? 

- milyen nehézségbe ütköztünk a feladatok elvégzése közben? (PPT, 

infografikakészítés elsajátítása, megtanulása, videókészítés) 

- mennyire ment önállóan a feladatok elkészítése, mennyi segítségre volt szükségetek 

a mentorotoktól? 

- hányan vettünk részt a feladatok elvégzésében?  

 

A szülőknek tartott előadásunk is jól sikerült. Az előadás megszervezése azonban már nem 

ment ilyen flottul. Több platformon való előzetes tájékoztatás, a prezentációink fontosságának 

hangsúlyozása (miért fontos számunkra ez a verseny) ellenére csalódás volt számunkra, hogy 

csak 12 szülőt tudtunk megszólítani.  

Az előadást 2023. január 25-án tartottuk 18:00 órai kezdettel online a Facebook szülői 

csoporton keresztül az iskolánk egyik tanári szobájában. Az Üveges csapat kollégista tanulói 

(Berta Koppány, Csábi-Schlacker Péter és Mihajlov Vivien segítségével mutattuk be a 

pályázatról az eddigi munkánkat egy kis létszámú, de annál lelkesebb szülői csoportnak. Ugyan 

azokon a témákon haladtunk sorba a bemutatónk során, mint a tanároknak tartott előadás 

alkalmával és a végén a szülőknek is volt lehetőségük kérdezni.   
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Úgy gondoljuk, hogy egyrészt a beszámolónk, másrészt az előadást követő beszélgetés, 

valamint a kérdésekre adott válaszaink alapján teljes mértékben sikerült az eddigi feladatainkat, 

ezen keresztül a verseny célját bemutatnunk.  

Propagandánk eredményeken az előadás elhangzása óta több tanárunk is csatlakozott az Üveges 

Facebook csoportunkhoz megosztásaikkal segítve a csoport működését, ezzel pedig a 

munkánkat. A rendkívüli szülői értekezlet után pedig már a szülők is aktívan kapcsolódtak a 

témánkhoz, cikkeket, érdekességeket osztanak meg a Facebook oldalunkon.  

 

Az előadásunkat követően iskolánk honlapján a „Bemutatták a projektet” képekkel illusztrált 

cikket írt Tóth Lajos Péter ig úr. Ennek köszönhetően már nem csak a tanáraink és a szülők, 

hanem az egész iskolai és a szülői közösséget is elérve még szélesebb körben tudjuk propagálni 

a tevékenységünket. 

Cikk a honlapunkon: 

http://www.oveges-szi.hu/bemutattak-a-projektet/ 

 

Úgy gondoljuk, hogy a feladat célját elértük. A csapat ügyesen menedzselte magát.  

 

 

Balatonfűzfő, 2023. 01. 29.   

Üveges csapat 

http://www.oveges-szi.hu/bemutattak-a-projektet/

